

學務組公告（桃園校區週會）

Announcement of Taoyuan Student Affairs Section

(Taoyuan Campus Weekly Meeting)

銘傳大學桃園校區113學年度第1學期學院週會規劃表
2024-25 AY First Semester Ming Chuan University
Taoyuan Campus School Weekly Meetings Schedule

週次	實施日期 Date	實施單位 Unit	實施地點 Venue
三 3	9月27日 September 27	健康學院 School of Health and Medical Engineering	體育一館 First Gymnasium
四 4	10月4日 October 4	設計學院 School of Design	體育一館 First Gymnasium
五 5	10月11日 October 11	觀光學院 School of Tourism	體育一館 First Gymnasium
六 6	10月18日 October 18	金融科技學院 School of Financial Technology	體育一館 First Gymnasium
七 7	10月25日 October 25	教育暨應用語文學院 School of Education and Applied Languages	體育一館 First Gymnasium
十 10	11月15日 November 15	社會科學院 School of Social Sciences	體育一館 First Gymnasium,
十二 12	11月29日 November 29	資訊學院 School of Information Technology	體育一館 First Gymnasium
十三 13	12月6日 December 6	國際學院 International College	體育二館 Second Gymnasium

注意事項說明:

Notices:

1. 113學年第1學期為「學院週會」，實施對象為健康科技學院、設計學院、資訊學院、金融科技學院、觀光學院、教育暨應用語文學院、社會科學院及國際學院等8場次，實施時間自12時50分至13時40分(星期五)，講座地點：體育一館或體育二館。

In the first semester of the 2024-25 AY, there will be 8 weekly meetings in total for the School of Health and Medical Technology, School of Design, School of Information Technology, School of Financial Technology, School of Tourism, School of Education and Applied Languages, School of Social Sciences, and International College. The meetings will take place from 12:50 to 13:40 on Fridays, with the venue being either the First or Second Gymnasium.

2、務必請於12:40時前就位完畢，逾時以曠課論；另無故未到者，按校規記申誡1次或愛校服務8小時。

Please be seated by 12:40. If you are late, it will be considered as being absent from class. If you fail to attend without a valid reason, according to school regulations, you will receive either one reprimand or be required to complete 8 hours of campus service.

3、點名單請親筆簽名(能辨識)，不得代簽或打註記，違者視同缺課。

Please sign your name clearly on the attendance sheet. Signing on behalf of others or marking annotations is prohibited. Violators will be considered absent from class.

4、請勿穿著奇裝異服及拖鞋進入會場。

Please do not enter the venue wearing unusual clothing or slippers.

5、為避免影響其他同學權益，請把手機關靜音，並於活動會場內禁止用餐。

To avoid disturbing other students, please mute your phone and refrain from eating in the venue.

承辦單位：學務組林慶誠教官，分機：5388 Email:simonlin@mail.mcu.edu.tw

Responsible Staff: Lin, Ching-Cheng of Taoyuan Student Affairs Section, Ext.5388

Email:simonlin@mail.mcu.edu.tw